
 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα, 24/6/2025 
 

Του:  Βιλιάρδου Βασίλειου, Βουλευτή Β1' Βορείου Τομέα Αθηνών 
  

ΠΡΟΣ:  Την κ. Υπουργό Πολιτισμού   
 

ΘΕΜΑ:  «Φωτισμός στο κάστρο του Ακροκόρινθου» 

 

Κυρία Υπουργέ, 

Έχουν ήδη περάσει τρεισήμισι χρόνια, από το Νοέμβριο του 2021, όταν, μεταξύ του 

Υπουργείου σας και της Περιφέρειας Πελοποννήσου υπεγράφει η προγραμματική σύμβαση 

για την ανάδειξη και προβολή του κάστρου του Ακροκόρινθου, προϋπολογισμού 240 χιλιάδων 

ευρώ. Στην ουσία, ο κύριος στόχος του έργου ήταν ο επαναφωτισμός του ανωτέρω κάστρου, 

μιας και από το 2009, οπότε και ο φωτισμός έπαψε να λειτουργεί, πέρασαν 16 χρόνια. Από 

τότε, ακολούθησαν συσκέψεις, τηλεδιασκέψεις, συνεντεύξεις και διάφορες δηλώσεις, όμως, σε 

πρακτικό επίπεδο, τίποτα ουσιαστικά δεν δείχνει ότι το ως άνω έργο έχει δρομολογηθεί. 

Γραφειοκρατικές αδυναμίες, παθογένειες της δημόσιας διοίκησης και κυρίως, απουσία 

πολιτικής θέλησης και αποτελεσματικότητας, διατηρούν στο σκοτάδι το μεγαλύτερο κάστρο της 

Πελοποννήσου. 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,   

 

Ερωτάται η κ. Υπουργός: 

1. Γιατί υπάρχει τέτοια μεγάλη καθυστέρηση στην υλοποίηση του έργου του φωτισμού του 

κάστρου του Ακροκόρινθου; 

2. Σε ποιες ενέργειες θα προβείτε, ώστε να επιταχυνθεί η έναρξη των εργασιών για το 

παραπάνω έργο; 

 

Ο Ερωτών Βουλευτής 

 

 

ΒΙΛΙΑΡΔΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ 
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